

## *Protokoll styrelsemöte 12 november 2024*



### *§1. Mötet öppnas*

*Martin öppnar mötet.*

*Närvarande är Martin Nordevik, Martina Svensson, Maria Therese Svensson, Robban Olsson, Anna Sundalen, Josefin Pettersson, Britta Abenius och Elin Sehlstedt.*

*Frånvarande är Angelica Abrahamsson och Amanda Elzer.*

### *§2. a) Val av sekreterare*

*Elin blir vald till sekreterare.*

### *b) Val av justerare*

*Maria blir vald till justerare.*

### *§3. Godkännande av dagordning*

*Dagordningen går igenom och godkänns.*

### *§4. Föregående mötesprotokoll*

*Föregående mötesprotokoll går igenom.*

### *§5. Kvarstående punkter.*

#### *▪ Nytt klubbområde TDFF*

*Martin och Anna har haft möte tillsammans med representant för TDFF som ställer sig positiva till ett framtida samarbete.*

*Ändringar och arbeten som behövs göras på området för att det ska vara möjligt för vår klubb att flytta till området kommer vi själva att behöva stå för, TDFF kommer inte att lägga några resurser på detta.*

*Båda våra klubbar är i behov av parkeringsmöjlighet till ca 50 bilar, det finns en plats på området som skulle gå att göra iordning för detta ändamål.*

*Det finns en grusplan på området som går att göra iordning till en tillräckligt stor appellplan.*

*Det finns en gammal 7-manna plan som skulle gå att använda som agilityplan, denna marken ägs av annan markägare som behövs kontaktas för att ta reda på om det finns möjlighet för oss att nyttja planen.*

*Det finns en stuga som idag inte används på området som ägs av TDFF. Den behöver dock mycket arbete för att kunna brukas. Bland annat behövs det kopplas el, vatten och avlopp.*

*I den befintliga klubbstugan som används av TDFF finns det toaletter med ingång utifrån, dessa skulle vi kunna få nyttja.*

Det finns plats för "vita stugan" på området om den är möjlig att förflytta.



Nästa steg är att räkna på vad det skulle kosta att göra iordning området så att vi kan ansöka om bidrag.

Nästa möte med kommunen kommer hållas under vecka 47, därefter kommer styrelsen att ha ett extrainsatt styrelsemöte.

Styrelsen beslutar att Anna och Martin får företräda föreningen i dialoger samt avtal angående flytten av föreningen.

- **Utskick till klubbmedlemmar ang ny plats**

Anna skriver ett informationsbrev som skickas ut till våra medlemmar

- **Valberedningens förslag**

Förslaget går igenom. Martin skickar ut förslaget till medlemmarna senast 15 November.

Valberedningens förslag:

Martin Nordevik omval 1år ordförande

Anna Sundalen omval 2 år vice ordförande

Elin Sehlstedt omval 2 år sekreterare

Britta Abenius omval 2 år ledamot

Robert Wallin nyval 2 år ledamot

Martina Svensson 1 år suppleant

Angelica Abrahamsson 1 år suppleant

Kristina Bergström 1år suppleant (ny)

Josefin Petersson och Maria-Terese Svensson har 1 år kvar

Ewa Carlsson revisor 1 år

Åsa Svensson revisor 1 år(ny)

- **SBK förtjänsttecken 2024**

Martin har skickat in ansökan om förtjänsttecken, väntar på godkännande.

- **Inför årsmötet**

🕒 Verksamhetsberättelse styrelsen 2024

🕒 Verksamhetsberättelse sektorer 2024

🕒 Verksamhetsplan 2025

🕒 Revisionsberättelse 2024

## §6. **Sektorer**



*a) Ekonomi, Josefine rapporterar*

*Saldo 157.000:-*

*Bidrag studiefrämjandet 4000:-*

*Vi har fortfarande inte fått betalt för detta årets tävlingar från SBK.*

*b) PR-info, Martin rapporterar*

*Robban kollar på om vi kan lägga upp mötesprotokollen på hemsidan.*

*Vi skulle behöva nå ut bättre till våra medlemmar, alla ser inte Facebook inläggen.*

*Ett infobrev ska skickas ut via mail månadsvis. Anna skriver ett allmänt infobrev och en uppmaning för uppstart av arbetsgrupper inför flytten.*

*c) Lydnad, bruks, Elin rapporterar*

*Britta är intresserad av att utbilda sig till tävlingssekreterare, Elin kollar upp om det finns någon utbildning hon kan starta.*

*Det är dags för våra tävlingsekipage att skicka in årets tävlingsresultat för att vara med och tävla om klubbens vandringspriser, Elin lägger ut en påminnelse på Facebook och information skickas med i infobrevet.*

*d) HUS, Britta rapporterar*

*SBK har skickat en enkät för klubben att fylla i angående hantering av avgifter och arvoden till kursledare, Britta skickar in detta.*

*Det är problem med anmälningarna via hemsidan, Britta behöver ett eget inlogg men det finns för tillfället ingen kurs att gå för att få behörighet.*

*Vi behöver fundera på hur vi ska få ut information och nå ut till våra medlemmar angående kurser och annat på bästa sätt.*

*e) RUS, Anna rapporterar*

*Inget att rapportera*

*f) Agility, Maria rapporterar*

*Nya nummerskyltar är beställda.*

*Vi behöver fler sandsäckar, får 2500:- till detta.*

*g) Rally,*

*Inget att rapportera*

*h) Stuga, Robban rapporterar*

*Gräsklipparen behövs tas in och göras rent, Martin kollar om Robert kan sköta det.*

*Vi avvaktar med att byta ut avloppspumpen till våren.*

*i) Köket,*

*Det behövs köpas kaffe.*

*j) Distriktet, Martin rapporterar*

*Inget att rapportera-*

**§7. Övriga frågor**

- *Från medlemsmötet: Skulle det vara möjligt att samarbete med Hanna-gården? Vad är syftet och hur skulle i så fall ett samarbete se ut?*
- *Från medlemsmötet: Förslag på samverkan med Egnahemsfabriken.*

*Det finns planer på att byggas industriområde på denna mark.*

- *Från medlemsmötet: Förslag på att synliggöra klubben, hundens dag med hundparad.*

*Styrelsen tar med sig detta förslag.*



*Mötet avslutas*

*Nästa möte 11/12*

*Ordförande*

*Sekreterare*

*Justerare*

*Martin Nordevik*

*Elin Sehlstedt*

*Maria Therese Svensson*

